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Posiedzenie Rady Firm Przemysłu Elektrotechnicznego i
Energetyki SEP

W dniu 18 lipca 2022 r. odbyło się posiedzenie Rady Firm Przemysłu Elektrotechnicznego i
Energetyki - w formule zdalnej za pomocą platformy „zoom”. Było ono poświęcone
zatwierdzeniu projektu sprawozdania z działalności Rady w okresie kadencji 2018-2022 oraz
przygotowaniu wniosków ze strony Rady do przedstawienia na Walnym Zebraniu
Sprawozdawczo-Wyborczym SEP w Bydgoszczy.

Rada Firm PEiE została utworzona w marcu 2018 r. dla wzmocnienia współpracy SEP z firmami
branży elektrotechnicznej i energetyki, ułatwienia przepływu informacji pomiędzy środowiskami
oraz czynnego włączenia SEP w rozwiązywanie problemów tych branż. Była to zatem pierwsza
kadencja działalności Rady i to w trudnych okolicznościach, wynikających m.in. z pandemii. Był, i
nadal jest to wyjątkowo trudny okres dla przemysłu wynikający nie tylko z ograniczeń podczas
pandemii ale i wielkich zawirowań w gospodarce, które wystąpiły po pandemii i w konsekwencji
wojny w Ukrainie.

W okresie sprawozdawczym Rada nawiązała pierwsze kontakty i współpracę z firmami
przemysłu elektrotechnicznego i energetyki oraz zorganizowała trzy ogólnokrajowe konferencje,
które pokazały wolę SEP do aktywniejszego włączenia się w rozwiązywanie złożonych
problemów związanych z rozwojem i transformacją energetyki, a także wspierania udziału w tych
programach krajowego przemysłu. W trakcie dyskusji nad sprawozdaniem podkreślano nadal
występujący w przetargach publicznych decydujący czynnik najniższej ceny, brak lub w
niewielkim stopniu uwzględnianie innych parametrów, jak: jakość oferowanych produktów czy
wiarygodność oferentów. W tej sferze jest wiele problemów do rozwiązania i SEP powinien
konsekwentnie, i we współpracy z innymi branżowymi stowarzyszeniami czy izbami
gospodarczymi dążyć do zdecydowanej poprawy relacji zamawiający – wykonawca, a także
wzmocnienia roli firm krajowych. Kolejną kwestią poruszoną podczas dyskusji było domaganie
się zwiększenia roli, a właściwie dopuszczenia stowarzyszeń do opiniowania, a zatem i wpływania
na kształtowanie polityki energetycznej państwa, w tym transformacji energetycznej.

Podjęto decyzję o zorganizowaniu podczas targów ENERGETAB 2022 w Bielsku-Białej
połączonego posiedzenia Rady Firm PEiE i Centralnego Kolegium Sekcji Energetycznych SEP w
celu wypracowania wspólnych stanowisk w wyżej wymienionych kwestiach dla zaprezentowania
ich na Zjeździe Sprawozdawczo-Wyborczym SEP w Bydgoszczy. Omówiono również zakres
tematyczny organizowanej podczas targów ENERGETAB konferencji nt. przemysłowych i
wielkoskalowych magazynów energii.
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